
با حضور نایب رئیس مجلس و شهردار انجام شد: 

 بهره برداری از تصفیه خانه فاضلاب »چهل بازه«در مشهد 

اخبار
روزنامه سیاسی، اقتصادی، فرهنگی، اجتماعی خراسان رضوی
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محمــد حســام مســلمی/ روز گذشــته طــی  
مراسمی، تصفیه خانه فاضلاب چهل بازه مشهد 
به عنوان بزرگ ترین تصفیه خانه فاضلاب غشایی 
کشور با حضور نایب رئیس اول مجلس، شهردار 
مشهد، رئیس شــورای شهر، معاون اســتاندار و 
جمعی از مدیران شهری به بهره برداری رسید، 
با بهــره بــرداری از ایــن پــروژه به طور متوســط 
4320 متــر مکعــب فاضلاب شــهری بــا روش 
بیوراکتورهای غشــایی)MBR( تصفیه خواهد 
شــد و این تصفیه خانه مــی تواند به عنــوان یک 
پروژه زیســت محیطی علاوه بر تصفیه فاضلاب 
شهری در زمینه کنترل آلودگی آب، برای تامین 
آب مورد نیاز فضای ســبز و درختان شهر مشهد 
اســتفاده شــود.به گزارش »خراســان رضوی«، 
قاضی زاده هاشمی نایب رئیس مجلس شورای 
اسلامی روز گذشته در آیین افتتاح تصفیه خانه 
فاضلاب لــوکال چهل بازه مشــهد اظهــار کرد: 
از شــورای شهر و شــهرداری مشــهد که توجه به 
مسائل بنیادی شهر دارند تشکر می کنم. نماینده 
مــردم مشــهد و کلات در مجلــس در خصــوص 
پیوستن برخی روستاها   به مشهد نیز گفت: چاره 
دیگری وجود ندارد چرا که بســیاری از روستاها 

به شــهر مشــهد وصل شــده اند، همت آباد  و  ده 
رود از جمله روستاهایی اســت که باید به مشهد 
ملحق شــود، مصوبات عالی گرفته شده است و 
منتظر هستیم که شورای شــهر نیز  این موضوع 
را تصویــب کند. مهدی یعقوبی معــاون خدمات 
شهری شهرداری مشهد نیز در این مراسم گفت: 
هفت تصفیه خانه لوکال در مشــهد با  همکاری 
شهرداری مشــهد و بخش خصوصی برای شهر 
در نظر گرفته شــده است،پساب تولیدی تصفیه 
خانه چهل بازه در قالب یک خط انتقال به شبکه 
جداســازی آب شــرب از آب خام منتقل شــده و 
ســپس به عرصه های کمربند سبز شــهر انتقال 
یافته اســت و برای آبیاری درختان استفاده می 
شود.محمدحســین ودیعــی رئیس کمیســیون 
اقتصادی شورای شــهر مشهد نیز در این مراسم 
گفت: در شــهر مشــهد چندین تصفیه خانه مهم 
داریم اما متاســفانه به دلیل سختی جابه جایی، 
شاهد اســتفاده لازم و مناسب از خروجی پساب 
نیستیم، از سوی دیگر شهر نیازمند توسعه فضای 
سبز اســت و تحقق آن نیاز به آب دارد، در مشهد 
هم که شهر خشکی است باید فکر اساسی برای 

این موضوع شود .

از میان خبرها

گوناگون 

 مراسم ویژه »لیلة الرغائب«
 در حرم رضوی برگزار شد

همزمان با نخســتین شــب جمعه ماه رجب موسوم به 
لیلة الرغائــب، زائران و مجــاوران بــارگاه منور رضوی 
بــا رعایت دســتورالعمل های بهداشــتی بــه مناجات 
و راز و نیــاز بــا معبــود خویــش پرداختند. بــه گزارش 
آستان نیوز، عاشقان و ارادتمندان اهل بیت عصمت و 
طهارت)ع( در این شب پرفضیلت با حضور در حرم امام 
مهربانی ها رو به درگاه حق  آوردند و تا پاسی از شب به 
راز و نیاز و استغفار با معبودشان پرداختند و از خداوند 
متعال درخواســت کردند تا از رجبیــون و ارادتمندان 

اهل بیت)ع( باشند.

معاون وزیر میراث فرهنگی:

توس در شرایط مطلوبی قرار دارد
معــاون توســعه مدیریــت وزارت میــراث فرهنگــی، 
گردشگری و صنایع دســتی گفت: به جرئت می توانم 
بگویم با تلاشــی که دوستان داشــته اند، دغدغه مقام 
معظم رهبــری در حفظ، حراســت و صیانــت از توس 
به نحو مطلوبی انجام شــده اســت. به گزارش ایســنا، 
خیاطیان در حاشــیه بازدید از شــهر تاریخــی توس و 
آرامگاه فردوسی اظهار کرد: درکنار فعالیت اداره کل 
میراث فرهنگی، شــهرداری مشــهد نهایت اهتمام و 
مساعدت را داشته است و خوشبختانه توس در شرایط 
مطلوبی قرار دارد و با برنامه ریزی های انجام شده، در 
آینده شــرایط از این هم بهتر خواهد شــد. وی تصریح 
کرد: مقام معظم رهبری، در ســال ۱3۷۵  دستوری 
را برای آبادانی توس به مسئولان امر فرموده اند که به 
جرئت می توانم، بگویم با تلاشی که دوستان داشته اند 
دغدغه مقام معظم رهبری در حفظ، حراست و صیانت 
از توس به نحو مطلوبی انجام شده است؛ حتما قابلیت 
ارائه گزارش به معظم له را دارد که اقدامات انجام شده 
را به استحضار ایشان برسانیم که دغدغه ایشان در این 

موضوع کم شود.

دانشگاه علوم پزشکی مشهد اعلام کرد:

سهم علوم پزشکی مشهد از محموله 
دوم واکسن کرونا، 3برابر محموله اول

ایرنا /نهبندانی رئیس اداره امور بیماری های واگیردار 
دانشگاه علوم پزشکی مشــهد گفت: به زودی دومین 
محموله واکسن کرونا که وارد کشور شده برای تزریق 
به دیگر اعضای کادر درمانی این دانشگاه وارد خراسان 
رضوی می شــود، در محموله دوم واکسن کرونا سهم 
دانشگاه علوم پزشکی تا حدود سه برابر اولین محموله 
بود و این واکسن ها به کارکنان اورژانس ۱۱۵ و سایر 

کادر درمانی تعلق می گیرد. 

رئیس اتحادیه کامیون داران تایباد خبر داد: 

 تکمیل پرونده 34 تریلی سوخته
 در اسلام قلعه افغانستان 

 کلثومیان/ رئیس اتحادیه کامیون داران تایباد در 
گفت وگو  با خراسان آمار کامیون ها و تریلی هایی را  
که در آتش سوزی اسلام قلعه افغانستان دچار آتش 
سوزی شده است، 34دستگاه شامل تانکرهای گاز 
،نفت و تریلرهای حامل بار ترانزیت اعلام کرد وگفت 
: احتمال این که این آمار تا 40دستگاه افزایش یابد 
وجود دارد. رسول نصیری گفت: این که اعلام شده 
آمار ۱00دســتگاه  اســت مورد تایید صنف نیســت 
وتاکنون فقط 34 پرونده تکمیل شده است واحتمال 
این که به 40دستگاه افزایش یابد، وجود دارد .وی 
افزود:برخی  مدعی هســتند تریلی هــای آن ها  در 
اسلام قلعه مورد سرقت قرار گرفته است که در حال 
پیگیری است.نصیری درخواست کامیون داران را 
پرداخت خســارت از جانب دولت افغانستان اعلام 
کرد و پرداخت تســهیلات و دادن مجوز وارد کردن 
کامیون جایگزین را از خواســته های کامیون داران 
آســیب دیــده تایبــادی دانســت.مدیرکل مدیریت 
بحران اســتانداری گفت: با هماهنگی وزارت امور 
خارجه، سرکنســول ایران آمادگی کامل خراســان 
رضوی برای پاک ســازی و بازگشایی گمرک اسلام 
قلعه را به طرف افغانستانی اعلام کرده و با فرماندار 
تایبــاد جلســه ای در خصــوص انفجار اســلام قلعه و 
گمرک دوغارون داشتیم و مصوباتی در این خصوص 
تهیه شد که به زودی اجرایی می شود. نجات تصریح 
کــرد:  بــا حضــور تمــام  دســتگاه های بحران مــدار 
جلســه ای بــا ریاســت معــاون عمرانی اســتانداری 
داشــتیم و برای بحــث های زیرســازی، بازســازی، 
بازگشایی و پاک سازی گمرک اسلام قلعه، آمادگی 

صد در صدی خود را اعلام کردیم.
کلایــی شــهردار مشــهد نیــز در مراســم تجلیــل 
از آتــش نشــانان مشــهدی گفــت: در حادثــه حریق 
۱۱ دســتگاه  گمــرک اســلام قلعــه افغانســتان 
نشــان  آتــش  همــکاران  از  نفــر   32 و  خــودرو 
مشــهدی اعــزام شــدند و تمامــی تــلاش خــود را 
 در راســتای کاهــش آســیب هــا بــه کار بســتیم.
به گزارش پایگاه اطلاع رســانی شــهرداری مشهد، 
محمدرضــا کلایی گفــت :همــکاران ما توانســتند 
به برادران و خواهــران ما در افغانســتان که جان ما 
هستند و همیشه این پیوند ناگسستنی میان ما وجود 
دارد، کمــک کنند و امیدواریم شــهرداری مشــهد و 
سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری این 
شهر که در کشــور بی نظیر اســت، بتواند در صورت 

وقوع حادثه به سرعت خدمت رسانی کند.

اخبار

جامعه 

رئیس شورای شهر مشهد مطرح کرد:

 ادامه تلاش برای قانونی شدن
 روند تصویب طرح حریم رضوی

رئیس شورای شهر مشــهد با بیان این که به تلاش 
خود مبنی بر قانونی شدن روند تصویب طرح حریم 
رضوی ادامــه می دهیم، اظهار کــرد : عقل جمعی 
برآمــده از رای و نظر »پانزده عضو شــورا« به عنوان 
نمایندگان مردم، بهتر منافع عمومی مردم و هویت 

شهر را تشخیص می دهند.
 محمدرضــا حیدری بــا انتشــار پســتی در صفحه 
اینســتاگرامی خــود نوشــت: اگــر ایســتادگی و 
پیگیری های شــورای اسلامی شــهر در کنار سایر 
دغدغه مندان نمی بود، همان طــرح پر ایراد اولیه 
در تهران تصویب می شــد. رفتار و گفتار منفعلانه 
برخی مســئولان محلی در مقابل رفتار قیم مآبانه 
مرکز نشــینان را برخلاف مصالــح و حقوق مردم و 
مصالح عمومی شــهر مشــهد می دانیم و همچنان 
برای رفــع مشــکلات و دغدغه های باقــی مانده و 
قانونی شــدن رونــد تصویب طــرح )و تاییــد آن در 
شــورای اســلامی شــهر( به تلاش های خود ادامه 

می دهیم.

معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی 
مشهد اعلام کرد:

کرونای انگلیسی در کمین مشهد
معاون بهداشــتی دانشــگاه علوم پزشــکی مشهد 
با بیان این که کرونای انگلیســی در کمین مشــهد 
است، اظهارکرد: وقتی در شهرهایی مانند تهران، 
قزوین و اهواز نمونه کرونای انگلیســی در افرادی 
که ســابقه ســفر به انگلیس ندارند کشف می شود 
به این معناســت که این ویــروس در حال چرخش 
در کشور اســت، بنابراین ما هم در مشهد به  دلیل 
ورود مســافران، این ویروس را بیخ گوش خود و در 

کمین می بینیم. 
دکتر قلیــان در گفت و گــو با فارس با بیــان این که 
وضعیت کرونا در خراسان رضوی از ابتدای بهمن 
، دارای ســیر صعودی خزنده و آرام اســت،تصریح 
کــرد: نمونــه ای از ابتلای شــهروندان بــه کرونای 
انگلیســی در مشــهد وجود نداشــته و تســت ژنوم 
تمامی نمونه های مشــکوک به کرونای انگلیســی 
در شهر منفی بوده است. وی اظهار کرد: وضعیت 
آی ســی یو همیشــه بعد از افزایش بســتری ها زیاد 
می شــود به طوری که میانگین تعداد بستری های 
آی سی یو طی هفته گذشته در کل استان به میزان 
پنج  نفر افزایش یافته است. دکتر قلیان  افزود: در 
مجمــوع وضعیت رنــگ کرونا در خراســان رضوی 
زرد است و خوشــبختانه هیچ شهرستانی نارنجی 
نیست.وی خاطر نشان کرد: ویروس انگلیسی نوع 
جهش یافته ویروس ووهان است که احتمال دارد 

در ایران هم دچار جهش شود.

مدیرکل محیط زیست:

 آنفلوآنزای فوق حاد پرندگان 
در استان گزارش نشده است

مدیرکل حفاظت محیط زیست استان از وضعیت 
پایــش بیمــاری آنفلوآنــزای فــوق حــاد پرندگان 
در حیات وحش اســتان خبــر داد و گفــت: مورد 
مشکوکی از شــیوع این بیماری در حیات وحش 
اســتان گزارش نشــده اســت. به گزارش ایسنا، 
همتی اظهار کرد: به منظور پیشــگیری از شیوع 
انواع بیماری در حیات وحش با تاکید بر بیماری 
آنفلوآنزای فوق حاد پرندگان، تمام زیستگاه های 
آبی اســتان به صورت ماهیانــه و مراکز نگهداری 
از حیــات وحش همچــون باغ وحــش وکیل آباد، 
باغ پرندگان ســپاد و ســایت های تکثیر و پرورش 
به صورت مداوم از سوی کارشناســان نظارت بر 
امور حیات وحش و یگان حفاظت محیط زیســت 
پایش می شــود. مدیرکل حفاظت محیط زیست 
استان با اشاره به این که دستورالعمل پیشگیری 
و کنترل بیماری آنفلوآنزای فوق حاد پرندگان به 
تمــام ادارات و نمایندگی های محیط زیســت در 
سراسر استان ابلاغ شده است، گفت: گشت های 
مشترک با اداره کل دام پزشکی و شبکه های دام 
پزشــکی در شهرســتان ها در خصــوص بررســی 
شــیوع احتمالــی بیمــاری آنفلوآنزای فــوق حاد 
پرندگان در فصل مهاجرت پرنــدگان، به ویژه در 
زمان سرشــماری پرنــدگان آبزی، انجام شــده و 

همچنان برقرار است.

آغاز عملیات اجرایی ساخت 
دبستان خیریه مهر علوی در مشهد

مراسم آغاز عملیات اجرایی احداث دبستان ۱2 
کلاســه خیریه مهر علــوی )ویژه ایتام( در مشــهد 
برگــزار شــد. بــه گــزارش پایــگاه اطلاع رســانی 
شــورا، محمدرضــا حیدری رئیس شــورای شــهر 
مشــهد در این مراســم گفت: در کنار مدنظر قرار 
دادن امور جــاری ایتام و نیازمندان و دســتگیری  
از آن ها، باید شــرایط را به نحوی فراهم  کنیم که 
بتوانند متکی به خود پــرورش یابند و این مهم جز 
بــا توانمندســازی ایشــان محقق نمی شــود و این 
توانمندسازی در ســایه علم آموزی و کسب دانش 

میسر است. 
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شهردار مشهد در حاشیه مراسم افتتاح تصفیه خانه چهل بازه:

طرح تفصیلی بافت اطراف حرم قابل دفاع است
شــهردار مشــهد با اشــاره به تصویب طرح تفصیلی بافت اطراف حرم رضوی در 
کمیســیون ماده ۵ گفت: این طرح خیلی پخته تر شــده و مناســب اســت، کاملا 
حاضــرم از آن دفاع کنم و بــه نظرم طــرح  قابل دفــاع اســت. محمدرضا کلایی 
شهردار مشهد در حاشیه مراسم بهره برداری از تصفیه خانه چهل بازه، در پاسخ 
به ســوالی درباره تصویب طرح تفصیلی بافت اطراف حــرم رضوی گفت: من در 
کمیسیون ماده ۵ حضور داشــتم، در طرح بافت پیرامونی حرم مطهر رضوی آن 
چیزی که در ابتدا ارائه شــده بود با آن چیزی که در نهایت در کمیســیون ماده ۵ 
آمد، انصافا تفاوت های خیلی جدی داشت. وی گفت: معتقدم آن چیزی که }در 
طرح تفصیلی بافت اطراف حرم{ به آن رسیدیم با طرح اولیه فاصله جدی دارد،  
خیلی پخته تر شده و مناسب است، کاملا حاضرم از آن دفاع کنم، به نظرم طرح  
قابل دفاع است، البته دغدغه هایی که شورای شهر دارند دغدغه های حداکثری 
اســت و طبیعتا از ابزار خودشان استفاده  می کنند. شــهردار مشهد تاکید کرد: 
بنده به عنوان عضو کمیسیون ماده ۵ و به عنوان شهردار مشهد مشخصا معتقدم 
طرح اخیری که به تصویب رسیده همه آن دغدغه ها را داشته است، این که عده 
ای بخواهند تحت عناوین مختلف زیاده خواهی کنند بحث جداگانه ای است، من 
ترجیح می دهم تصمیم منطقی را بگیرم و تصمیم منطقی که به نفع همه مردم، 
هویت شهر و به نفع نظرات کارشناسی بود، طرحی بود که درکمیسیون ماده ۵ 
به تصویب رســید. کلایی اظهار کرد: آقای اســتاندار دو اقدام خیلی مهم در این 
زمینه انجام دادند که دیده نشد و این بی انصافی است. اقدام اول آقای استاندار 
این بود که کاملا موضوع را از تهران به شهر مشهد آوردند و این اقدام کمی نیست، 
ما با یک شیوه نامه ای مواجه بودیم که به آن شیوه نامه اعتراض داشتیم که چرا در 
شهر مشهد تصمیم گیری نمی شود ، این شیوه نامه به کمیسیون ماده ۵ تغییر کرد 
و این دستاورد بزرگی بود که آقای اســتاندار انجام داد. وی افزود: نکته دوم این 
که آقای استاندار همه ذی نفعان را دور هم جمع کردند و گفت و گوها و جلسات 
برگزار شد که به یک اقناع جمعی رسیدیم و معتقدم از این دو اقدام آقای استاندار 
باید حمایت کنیم و من به عنوان عضو کمیسیون ماده ۵ از آن حتما حمایت خواهم 

کرد و ان شاءا... اجرا و ابلاغ آن سروسامانی به وضعیت موجود بدهد.

مرشــدلو / بــه منظــور بررســی مشــکلات 
مالیاتــی وصادراتــی تعــدادی از صنایــع 
شهرســتان زبرخان وفیروزه،  مشــاور وزیر و 
مدیــر کل امــور مجلــس در وزارت اقتصاد به 
همــراه مدیران اســتانی به شهرســتان های 
زبرخــان وفیروزه رفت. به گزارش خراســان 
رضوی،  با پیگیری نماینده شهرســتان های 
نیشابور ،فیروزه و زبرخان در مجلس شورای 
اسلامی و دعوت فرماندار شهرستان زبرخان 
، مشاور وزیر و مدیر کل امور مجلس در وزارت 
اقتصــاد  بــه همــراه مدیــر کل امــور مالیاتی 
خراسان رضوی و تعدادی از مدیران استانی و 
شهرستانی پس از بازدید از شرکت نخریسی 
و نساجی خسروی و شرکت پالود پارسیان در 
شهرک صنعتی خیام،  درگفت وگو با مدیران 
صنایع این شهرســتان، به بررسی مشکلات 
مالیاتی ایــن واحدها  پرداخت. فدیشــه ای 
،مدیــر عامــل شــرکت نخریســی و نســاجی 
خسروی در باره مشکلات مالیاتی این شرکت 
گفت : باتوجه به وضعیت کنونی و مشــکلات 
واحدهــای تولیدی، خواســتار بخشــودگی 
جرایــم مالیاتــی و همچنین تقســیط بدهی 

مالیاتی ارزش افزوده هستیم. 
در ادامه، با دستور برزگر مشــاور وزیر و مدیر 
کل امور مجلس در وزارت اقتصاد مقرر شــد 
در مدت یک هفته، مشکلات مطرح شده این 
شرکت توسط مدیر کل امور مالیاتی خراسان 

رضوی بررسی و برای حل آن پیگیری شود.
در ادامه ،دکتر برزگر از شرکت پالود پارسیان 
بازدید کــرد و رهباریــان مدیر عامــل جدید  
این شــرکت هم از مشــکلات صــادر نکردن 
محصولات این شــرکت گفــت وتصریح کرد: 
با توجه بــه این کــه این شــرکت را بــه تازگی 

خریداری کــرده ام،  بــه علت تمدید نشــدن 
کارت بازرگانــی  و صدور دســته چــک به نام 
این شرکت، ما مجبوریم تنها به میزان مصرف 
داخــل ،تولیــد داشــته باشــیم و در خصوص 
صادرات نمی توانیم فعالیت کنیم.فرماندار 
شهرستان زبرخان گفت : شهرستان زبرخان 
از تیرماه امســال ارتقا یافته و این شهرستان 
بعــد از مشــهد ،بــزرگ تریــن شهرســتان 
صنعتی شــرق کشــور محســوب می شود که 
300 واحــد تولیدی در آن مشــغول فعالیت 
هستند.ســید یحیی ســلیمانی افزود : عبور 
راه آهــن سراســری از شهرســتان زبرخان و 
همچنین قرار گرفتن این شهرستان در مسیر 
مواصلاتی دومین شــهر پر جمعیت کشــور، 
یک مزیت مهم برای این شهرســتان اســت و 
در تلاش هستیم در آینده نزدیک منطقه ویژه 
بارانــداز را هم به دلیــل قرار گرفتــن دومین 
شــهرک صنعتــی خراســان رضــوی در ایــن 
شهرستان  راه اندازی کنیم. وی گفت : قرار 
گرفتن صنایع و شــهرک های صنعتی در هر 

نقطه ای، علاوه بر مزیت هــای آن ،عوارضی 
همچــون آلودگــی هــای زیســت محیطــی ، 
مســائل اجتماعــی و ازبیــن رفتــن برخی از 
زیر ســاخت ها را برای شهرســتان بــه همراه 
دارد ولــی مالیــات بــر ارزش افــزوده صنایع 
این شــهرک بین تمام شهرســتان هــا توزیع 
می شــود که باید این قانون توزیــع ناعادلانه 
مالیات بر ارزش افزوده اصلاح شــود تا مردم 
هــر شهرســتان صنعتــی بتوانند بــه صورت 
ملموس از عوارض مالیاتی ارزش افزوده بهره 
مند شوند.چنارانی نماینده مردم شهرستان 
های نیشــابور ، فیروزه و زبرخــان در مجلس  
نیــز در باره دعوت از مشــاور وزیــر و مدیر کل 
امــور مجلــس در وزارت اقتصــاد و بازدیــد از 
صنایــع شهرســتان زبرخان گفــت: هدف ما 
بررســی مشــکلات مالیاتی صنایع و مکاتبه 
برای رفع  خلأ قانونی در شــورای اقتصاد در 
خصوص شــرکت هایی اســت که ورشکسته 
شده اند وشرکت ها به افراد جدیدی واگذار 
شــده و به این دلیل که مالکان قبلی شرکت 

های ورشکسته ، چک برگشتی دارند، امکان 
صدور کارت بازرگانی برای مالک جدید این 
شــرکت ها وجود ندارد. ما پیگیری می کنیم 
تا این خلأ قانونی در جلسه ســه قوه مطرح  و 
مشــکل صادرات محصول این قبیل شرکت 
ها حل شــود  و برای کشــور ارز آوری داشــته 

باشند.

بررسی مشکلات 8 واحد صنعتی 	 
شهرستان فیروزه در جلسه رفع موانع تولید 

وزیــر  مشــاور  حضــور  بــا  همچنیــن 
اقتصاد،مدیــران کل امور مالیاتــی و اقتصاد 
و دارایــی خراســان رضوی،مدیــر مرکــز 
خدمــات ســرمایه گــذاری خراســان رضوی 
،مدیــران بانک ملــی اســتان،نماینده مردم 
نیشــابور،فیروزه و زبرخــان ،امــام جمعــه و 
فرمانــدار فیــروزه ، مشــکلات هشــت واحد 
صنعتــی شهرســتان فیــروزه در زمینــه امور 
مالیاتی،صادرات و تســهیلات مطرح و برای 

رفع مشکلات تصمیم گیری شد.
دراین جلســه ،ابتدا دکتر حکیــم پور فضای 
اقتصادی شهرستان را تشریح و روند صنعتی 
شدن شهرستان را رو به رشــد توصیف کرد و 
با توجه به مشــکلات واحدهــای تولیدی که 
باید در سطح ملی رسیدگی شود،مطالبی را 
مطرح کرد .دکتر چنارانی ،نماینده مردم در 
مجلس شورای اســلامی نیز هدف از دعوت 
مدیران  را رسیدگی دقیق به مشکلات و رفع 

آن ها در کوتاه ترین زمان ممکن اعلام کرد.
دکتــر برزگــر ،مشــاور وزیــر اقتصــاد نیــز در 
خصوص اهمیت حفظ و رونق تولید مطالبی 
را مطــرح و دســتورات لازم را در بــاره رفــع 

مشکلات مطرح شده صادر کرد.

با حضور مدیر کل امور مجلس در وزارت اقتصاد انجام شد : 

بررسی مشکلات مالیاتی صنایع شهرستان زبرخان وفیروزه 

شعبانی/رئیس دانشگاه تربت حیدریه گفت: بعد از موافقت وزیر 

علوم با تشکیل»کمیسیون دایمی مستقل« برای دانشگاه ها و 
مراکز آموزش عالی تربت حیدریه، نیشابور،کاشمر،تربت جام 
و گناباد،مجوز ایجاد شرکت دانش بنیان دو عضو هیئت علمی 
دانشــگاه تربت حیدریه صادر شــد. همچنین چارت سازمانی 
برای پژوهشــکده زعفران دانشــگاه تربت حیدریه تصویب شد 
که در جهت ارتقای موقعیت پژوهشــکده امــکان تامین نیروی 
کارشناســی مورد نیاز آن فراهم می شــود.به گزارش خراسان 
رضوی، رئیس دانشگاه  تربت حیدریه گفت: پس از موافقت وزیر 
علوم با تشکیل »کمیسیون دایمی مستقل« برای دانشگاه ها و 
مراکز آموزش عالی تربت حیدریه، نیشابور،کاشمر،تربت جام و 

گناباد مصوبات ارزشمندی برای دانشگاه تربت حیدریه تصویب 
شد.محمد حسن فتحی افزود: چارت سازمانی برای پژوهشکده 
زعفران دانشگاه تربت حیدریه تصویب شد که در جهت ارتقای 
موقعیت پژوهشکده امکان تامین نیروی کارشناسی مورد نیاز آن 
فراهم می شود.فتحی خاطر نشان کرد: تصویب برنامه راهبردی 
و عملیاتی پنج ساله دانشگاه و صدور مجوز ایجاد شرکت دانش 
بنیان بــرای دو عضو هیئت علمــی دانشــگاه از مصوبات خوب 
جلسه هیئت امنا بود.وی اظهار کرد: در جهت تبیین مصوبه اخیر 
هیئت امنای دانشگاه های خراسان رضوی در شهریور امسال 
با موضوع تشــکیل و فعالیت کمیســیون دایمی مستقل برای 
دانشگاه  ها و موسســات آموزش عالی نیشابور، تربت حیدریه، 

گناباد، تربت جام و کاشمر که به تازگی ابلاغ شده است، روسای 
دانشگاه ها و مراکز آموزش عالی فوق از سال 9۷ در جهت حفظ 
استقلال و تسریع در پیشــبرد اهداف و حل مشکلات دانشگاه 
که نوعا متفاوت از مسائل و دغدغه هایی است که دانشگاه های 
بزرگ نظیر دانشگاه فردوســی با آن مواجه هســتند، به دنبال 
ایجاد »هیئت امنای مســتقل« بوده اند و ایــن موضوع به عنوان 
یکی از مطالبات مهم آموزش عالی در این شهرستان ها توسط 
نمایندگان وقت نیز در وزارت علوم، تحقیقات و فناوری پیگیری 
شد ولی همواره با مخالفت مسئولان وزارت علوم مواجه می شد؛ 
لیکن با ادامه پیگیری های این دانشگاه ها و نیز پیگیری و حمایت 
همه جانبه نمایندگان  فعلی شهرستان های مذکور درنهایت 
با دستور وزیر علوم، تحقیقات و فناوری در جلسه هیئت امنای 
شهریور  امسال با تشــکیل »کمیســیون دایمی مستقل« برای 

دانشگاه ها و مراکز آموزش عالی فوق موافقت شد.

رئیس دانشگاه تربت حیدریه خبر داد: 

تصویب چارت سازمانی برای پژوهشکده زعفران 
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